

النهضة للفحمات ش.م.ع.ع Renaissance Services saog

October 22, 2024

التاريخ: 22 أكتوبر 2024م

After Compliments,

Subject: Appointment of New CFO

Renaissance Services SAOG announces the appointment of Mr. Juma Abdullah Khalfan Al Khamisi as Chief Financial Officer (CFO), effective November 1, 2024.

Mr. Al Khamisi is a Certified Public Accountant (CPA) under the Georgia State Board of Accountancy, USA. He holds a Master of Science in Accounting (MSA) from Barry University, USA, and a Bachelor of Science in Commerce and Economics, majoring in accounting, from Sultan Qaboos University (SQU).

He brings over 25 years of experience in finance, having served as CFO at National Finance SAOG and the Ministry of Defence Pension Fund. Mr. Al Khamisi has also held board positions at Shell Oman Marketing SAOG, Tabreed Oman SAOC, Muscat Finance SAOG, Oman Flour Mills Company SAOG, and SMN Power Holding SAOG, وشركة اس أم أن باور القابضة ش.م.ع.ع، حيث ساهم contributing his expertise in audit, risk management, and financial strategy.

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: تعيين رئيس مالى جديد

تود النهضة للخدمات ش.م.ع.ع إفادتكم بتعيين الفاضل/ جمعة بن عبدالله بن خلفان الخميسي في منصب الرئيس المالي للشركة وذلك اعتباراً من 1 نوفمبر 2024م.

علماً بأن الفاضل/ جمعة الخميسي هو محاسب قانوني معتمد (CPA) من قبل مجلس و لآية جور جيا للمحاسبة بالولايات المتحدة الأمريكية وحاصل على درجة ماجستير العلوم في المحاسبة من جامعة باري بالولايات المتحدة الأمريكية وبكالوريوس العلوم في التجارة والاقتصاد تخصص محاسبة من جامعة السلطان قابوس.

كما يتمتع بخبرة تزيد عن 25 عاماً في مجال الشؤون المالية، إذ شغل منصب رئيس الشوّون المالية في الشركة الوطنية للتمويل ش.م.ع.ع وصندوق تقاعد وزارة الدفاع. وقد شغل الفاضل/ جمعة الخميسي مناصب في مجلس إدارة شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع.ع وشركة تبريد عمان ش.م.ع.م ومسقط للتمويل ش.م.ع.ع وشركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع بخبرته في التدقيق وإدارة المخاطر والاستر اتيجيات المالبة.

With best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



عن/ شركة النهضة للخدمات شمع ع

For/ Renaissance Services SAOG

